

## الشروط والأحكام:

- العرض ساري على جميع بطاقات ماستركارد الائتمانية ومسبقة الدفع من بنك الرياض.
  - العرض ساري من 2024/10/03 إلى 2024/10/18.
  - استخدم رمز الخصم RIYAD30 للحصول على خصم %30.
    - يمكن استخدام الرمز عدة مرات خلال فترة الحملة.
      - العرض ساري على تطبيق وموقع iHerb.
    - العرض ساري في المملكة العربية السعودية فقط.
  - العرض ساري على جميع المنتجات باستثناء المنتجات التي عليها خصم بالفعل.
    - الحد أدنى للإنفاق للاستفادة من هذا العرض هو 250 ريال.
    - الحد الأقصى للخصم هو 600 ريال سعودي لكل عملية شرائية.
    - العرض غير قابل للتطبيق عند استخدام ابل باي أو أي محفظة إلكترونية.
      - لا يمكن نقل الخصم أو إلغاؤه أو استرداده.
      - لا يمكن دمج هذا العرض مع أي رمز ترويجي آخر أو بطاقات هدايا.
      - سيتم تطبيق الشروط والأحكام الخاصة ببطاقات ماستركارد و iHerb.
- سيتم إلغاء الخصم في حالة قيام حامل البطاقة بإلغاء العملية أو طلب استرداد المبلغ.
- يجب تقديم أي شكاوى أو استفسارات تتعلق بالطلبات خلال 5 أيام من انتهاء فترة الحملة.
  - يحق لبنك الرياض تعديل أو سحب هذا العرض في أي وقت دون إشعار مسبق.
    - ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة
    - للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية انقر هنا.

## **Terms and Conditions:**

- The offer is valid on all Riyad Bank Mastercard Credit and Prepaid Cards.
- Offer is valid from 03/10/2024 to 18/10/2024.
- Use promo code RIYAD30 to get 30% off discount
- Code can be used multiple times during campaign period.
- Offer is valid on iHerb App and website.
- Offer is valid in KSA only.
- Offer applies to all products except the products that are already on discount.
- Minimum spend of SAR 250 is required to enjoy the discount
- Maximum discount cap of SAR 600 per transaction is applicable.
- Offer is not applicable using ApplePay or any e-wallet.
- Discount cannot be transferred, canceled, or refunded.
- This offer cannot be combined with any other promotion code or gift cards.
- Terms and conditions from both Mastercard cards and iHerb will apply.
- Discount will be reversed in case a cardholder reverse/refund the transaction. Such cases will not be eligible for discount.
- Any complaints or queries related to the orders has to be filed within 5 days after the closure of the campaign period.
- Riyad Bank has the right to amend or withdraw this offer at any time without prior notice.
- The customer must be 18 years old and above
- For credit Cards APR disclosure click here



